
Referat fra bestyrelsesmøde den 28/4 - 2020 
Dagsorden for møde 28/4 2020 
 
 

1. prioritering 
2. regnskab 2019. Godkendelse 
3. referat fra rundgang 
4. plankeværk, maling, farver. Forespørgsel fra Mogens Truelsen 
5. udflugt?  
6. andet fra listen, se nedenfor 
7. næste møde 
8. evt 

 
Tilstede: Christina, Heidi og Trine 
 
Referent: Trine 
 

1. Vi vælger at gennemgå de punkter, vi har på listen. 
2. I år vil regnskab for 2019 p.gr.a. coranakrisen blive underskrevet af Chris Cully, der 

er formand for AlmenBo. Bestyrelsen har ingen indvendinger til regnskabet. 
3. Vi gennemgår referat fra rundgang.  
4. På forespørgsel fra en beboer vedrørende hvilke farver, man må male hegn med: Da 

vi ikke kender farverne på de nye vinduespartier, vælger vi, at hegn skal males i en 
neutral (naturfarvet) bejdse i en mørk eller lyse nuance, som ejendomfunktionærerne 
skal indkøbe. Så kan man hente det, som man skal bruge, hos dem,. 

5. Vi vælger ikke at planlægge en sommerudflugt i år p.gr.a. restriktionerne i forbindelse 
med coranakrisen. Vi holder øje med, om det bliver muligt at stable et socialt 
arrangement på benene sidst på året. 

6. Fra listen nedenfor: til afdelingsmødet til efteråret vil lave et udkast til regler for 
hvordan hækkene skal holdes, så de ikke bliver for voldsomme. 

7. Næste bestyrelsesmøde: afholdes den 26/5 kl. 19 - 20 udenfor lokalet, hvis vejret 
tillader det. 

8. Ingen punkter under eventuelt 
 
 
 
 
 
Ting, vi også skal omkring før eller senere 
 
 

● Nye lamper 
● budget for sociale arrangementer 



● Hækkenes højde og og tykkelse. 
● Opfølgning på beslutninger vedr. beplantning, træer ved højen, fældning, skal vi tage 

et check på budgettet. Sklitene ved indkørslerne, Skal de blive stående, sættes lidt 
sammen eller droppes? 

● krukkerne 
● Planter på den store græsplæne 

 
 


